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Chinese Finance Association of America (CFAA)& Nanhua Futures 

Cordially invite you to join us for a feature presentation 

“Opportunities of trading futures inside and 

outside of China”  
 
 

Featuring 
 

 
 

Yan Shuping 颜树萍颜树萍颜树萍颜树萍 
 

南华期货有限公司副总经理南华期货有限公司副总经理南华期货有限公司副总经理南华期货有限公司副总经理, 南华期货南华期货南华期货南华期货(香港香港香港香港)有限公司副董事长有限公司副董事长有限公司副董事长有限公司副董事长 
Deputy General Manager of Nanhua Futures  

Vice Chairman of Nanhua Futures (Hong Kong) 

China is without a doubt the most exciting derivatives market in the world, attracting more 

and more interest globally. In 2010, trading volume of all the Chinese derivatives exchanges 

combined reached 1.5 billion, and more than doubled the level in 2008. With the opening of 

the market, the Chinese Futures brokerage companies are expanding their business into the 

global markets. In this presentation, you will hear from a Chinese futures industry veteran, 

Ms. Yan Shuping about the innovation and opportunities of Chinese futures market as well 

as the current state and trends of Chinese Futures brokers trading futures outside of China. 

You will also learn from Ms. Yan about Nanhua Futures, one of the largest futures brokerage 

companies in China, as well as career opportunities at the firm and the industry. Other 

delegates from Nanhua Futures attending include Li Lingfang – General Manager of Nanhua 

(Hong Kong), Jiang Wenzhi – General Manager of Global Business Development and 

Customer Services Department of Nanhua Futures (Hong Kong), and Chen Xiaoyi – Manager 
of Institutional Investment Department of Nanhua Futures (Hong Kong).         

Thursday, November 1st, 2012 

5:00 p.m. – 7:00 p.m. 

The Union League Club of Chicago 
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Colonial Room 830, 8th Floor 

65 West Jackson Blvd 

Chicago, Illinois 
 

      Agenda:  5:00 – 5:30pm Registration 

5:30 – 6:00pm Networking  
                                            6:00 – 6:40pm Formal speech 

6:40 – 7:00pm Q&A 

 

This event is free to the public. RSVP is required.  

Please RSVP to event@ChineseFinanceAssociation.org by October 31st, 2012. 

 
 

Note:    

- Business casual attire is required, shirts with collar, no jeans or sneakers allowed. 

- No refunds will be issued unless the event is canceled.   

- CFAA members are defined as those who submitted CFAA membership forms and fees with 

confirmation from CFAA Board of Directors. 

- The event will be conducted in Chinese for the convenience of the speaker.  

 

 

Speakers’ Bio: 

 

颜树萍女士现任南华期货有限公司副总经理，主要负责公司的对外宣传和日常行政管理。颜女士兼任南华

期货（香港）有限公司董事长, 是公司的主要设计者和缔造者之一。 目前负责香港公司的业务战略发展计

划，监督日常运作，并结合公司的业务发展规划组织各种宣传推广活动。Ms. Yan, Shuping is Vice 

General Manager of Nanhua Futures responsible for Marketing and Administrative 

Management.  As one of the main founders and designers of Nanhua Futures (Hong Kong), 

she is the president of the company , responsible for company’s strategic development 

plans , supervision of daily operations, as well as organization of various promotion 

activities  

李玲芳女士现任南华期货（香港）有限公司总经理， 负责公司日常运作和管理。自 2003 年至 2008 年之

间， 曾历任南华期货有限公司交易部副总经理和总经理。李女士具备丰富的内盘和外盘期货市场管理经

验。Ms. Li, Lingfang is the General manager of Nanhua Futures (Hong Kong), responsible for 

company’s operation and management.  From 2003 to 2008, Ms. Li was the manager of the 

Trading Department of Nanhua Futures. She has rich experience in Chinese and 

international futures markets.   

姜文智女士现任南华期货（香港）有限公司国际渠道拓展部和客户服务部经理，负责与全球各大交易所、

清算上手的业务发展，以及对外盘客户的维护服务。姜女士曾就职于欧交所在芝加哥的分部，历任商务发

展部和客户服务部经理。Ms. Jiang, Wenzhi is the General Manager of Global Business 

Development and Customer Services Department of Nanhua Futures (Hong Kong), 

responsible business development with global exchanges, clearing members, institutional 

clients as well as the daily operation management of customer services. She used to work 
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at Eurex’s Chicago office as Key Account Manager of Business Development and Customer 

Services Department.  

陈晓毅先生现任南华期货（香港）有限公司机构服务部经理， 负责机构客户和各营业部的服务。 同时兼任

市场总监，负责市场开发和服务工作。对中国期货市场和国际期货市场的有着非常丰富的市场服务经验。

Mr. Chen, Xiaoyi is the Manager of Institutional Investment Department of Nanhua Futures 

(Hong Kong) responsible for the service of institutional customers. He is also sales head of 

Nanhua Futures (Hong Kong) in charge of the sales of international future products. He has 

rich experience and a deep understanding of Mainland China investors and their 

participation in international future markets. 

 

 

-------------- 

About Nanhua Futures (南华公司简介南华公司简介南华公司简介南华公司简介) 

南华期货有限公司成立于 1996年，主要从事商品期货经纪、金融期货经纪业务及金融期货代理结算业务。公司现为上

海期货交易所、郑州商品交易所、大连商品交易所的全权会员、中国金融期货交易所全面结算会员。作为中国领先的商

品和金融期货经纪公司，我们拥有 900余人的专业团队，营业网点覆盖了 30个中国主要的经济中心或区域经济中心。 

南华期货（香港）有限公司是南华期货的全资子公司。 于 2006年获得中国证监会的批准，成为国内赴香港设立分支机

构的六家期货公司之一。2007年 6月份，获得香港证监会的批准，在香港经营香港及国际期货业务。其国际期货业务

发展迅速并已成为全球多家交易所的直接交易或清算会员。 目前获批的会员资格包括香港期货交易所的交易会员和香

港结算所的结算会员，芝加哥商业交易所交易会员， 欧交所交易会员，伦敦国际金融期货交易所会员，新加坡交易所

衍生品市场交易会员和香港商品交易所会员。  

Nanhua Futures was established in 1996 with main business in commodity and financial futures brokerage and financial futures 

clearing agency. Nanhua has been registered as full member of Shanghai Futures Exchange (SHFE), Zhengzhou Commodity 

Exchange (CZCE), and Dalian Commodity Exchange (DCE) as well as general clearing member of China Financial Futures 

Exchange (CFFEX). As a leading commodity and financial futures broker in China, we have more than 900 professionals with 30 

branches across over major economic centers and regions of China.  

Nanhua Futures (Hong Kong), a wholly-owned subsidiary company of Nanhua Futures, is one of the first mainland financial 

institutions permitted by the China Securities Regulatory Commission (CSRC) to operate in Hong Kong, China and approved by 

Hong Kong Securities and Futures Commission (HKSFC) to participate both international and Hong Kong futures businesses.  

Nanhua Futures(Hong Kong) is expanding its global business rapidly and has gained direct membership to multiple international 

exchanges. Currently, Nanhua Futures (Hong Kong) is an Exchange Participant of Hong Kong Futures Exchange and a Clearing 

Participant of HKFE Clearing Corporation; a trading member of  CME, Eurex, NYSE LIFFE, Singapore Exchange and  Hong 

Kong Mercantile Exchange.  

http://www.nanhua.net 
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About CFAA 

Chinese Finance Association of America (CFAA) is an independent not-for-profit, non-partisan organization committed to 

promoting educational and cultural exchange among finance professionals between the United States and Greater China through 

facilitating communication and the exchange of ideas in the financial industry. Incorporated and headquartered in Chicago, 

Illinois, CFAA is aimed to serve Chinese finance professionals and others who are interested in the financial industry of Greater 

China. Please visit our website www.ChineseFinanceAssociation.org for more information about CFAA. To become a CFAA 

member, or to renew your CFAA membership and make your membership payment, please go to the membership section on our 

website. If you are interested in the volunteering opportunities at CFAA, please submit the volunteer and staff application form. 

For global career opportunities in finance, please visit our newly launched Online Job Center through our partnership with one of 

the leading global career placement companies eFinancialCareers.com. 

 

 


